



大成哲

Tetsu Ohnari

Japan/Japan

Geboren 1980 in Tokio, Japan. 2004 Abschluss am Nihon-Universitätskolleg für Kunst, Bildhauerkurs am Fachbereich Kunst. 2004 Meisterkurs an der Nationalen Universität für Kunst und Musik, Tokio. 2005–2007 Akademie der Künste Prag, Bildhauerei. 2008 M.A. Kunst an der Universität Tokio. Mitglied der Gesellschaft für Kunsterziehung. 2001 27. Skulpturensymposium in Morioka, Japan. 2004 30. Skulpturensymposium in Morioka, Japan. 2003 Ankäufe: Urban-net Co. und Tsuchiura Nichidai High School. 2004 1. Preis des Kunstbereichs an der Nihon Universität. Stipendien: 2003 Stipendium der Internationalen Takifuji-Kunstgesellschaft; 2003 Nationale Universität für Kunst und Musik, Tokio, Ito-Hirotohi-Stipendium; 2005 Stipendium des Ministeriums für Bildung, Jugend und Sport der Tschechischen Republik. Sammlungen: Stadt Hluboka und Egon-Schiele-Kunstzentrum, Tschechische Republik; Museum der Kunstuniversität Tokio.

www.tetsohnari.com

Born 1980 in Tokyo, Japan. 2004 graduate of Nihon University College of Art, Sculpture course in Department of Fine Arts. 2004 Master Course, Tokyo National University of Fine Arts and Music. 2005–2007 The Academy of Fine Arts in Prague, sculpture. 2008 M.A. in Tokyo University of the Arts. Member of the Society for Art Education. 2001 27th Sculpture Symposium in Morioka, Japan. 2004 30th Sculpture Symposium in Morioka, Japan. 2003 sales: Urban-net Co. and Tsuchiura Nichidai High School. 2004 1st Prize of the Chief of the Department of Fine Arts, Nihon University College of Art. Scholarships: 2003 scholarship of the International Takifuji Art Foundation; 2003 Tokyo National University of Fine Arts and Music, Ito Hirotohi scholarship; 2005 scholarship of the Ministry of Education, Youth and Sport of Czech Republic. Collections: Town Hluboka and Egon Schiele Art Center, Czech Republic; Museum of Tokyo University of the Arts.

www.tetsohnari.com



Trick Star, 2006, Labrador, Carrara Marmor, H: 160 cm

Trick Star, 2006, Labrador, Carrara marble, h: 160 cm